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Victoriaskolans brukarråd 2022-11-15 
 

Anteckningar fördes av brukarrådsförälder Christoph Gamer 

Närvarande:  
Biträdande rektorer Emelie Öhrn (lågstadiet och fritids) och Adrienn Höglund (mellanstadiet och 
högstadiet) samt representanter för klasserna.  

Mötet öppnas och biträdande rektorer hälsar alla välkomna och berättar syftet med brukarrådet.    

Skolledningen hänvisar till FAQ på hemsidan när det gäller återkommande frågor. 

Till det här mötet inkom representanterna med frågor som alla visade sig kretsa kring samma teman: 

1. Skolmaten 
2. Bilar/parkering på skolgården 
3. Omklädningsrum och idrottshall 

samt 
4. Info från skolledningen om workshop kring ungdomarnas nätvanor 

 

Diskussion från brukarrådet: 

1. Skolmaten 

Frågan lyftes av alla fast från olika perspektiv. Skolan har en ny matleverantör sedan augusti 2022. 
Eleverna har nyligen haft matråd där de lyfter sina synpunkter kring maten. Enligt protokollet från 
matråden upplever eleverna att maten smakar mer och har blivit något bättre. Leverantören är med 
en gång per läsår på matrådet, övriga matråd hålls med köksansvarig på skolan. Återkoppling från 
skolan till leverantören sker löpande. Den nya leverantören levererar mer klimatsmart och kravmärkt 
mat. Skolan erbjuder att en vårdnadshavare per barn och läsår får vara med och äta i skolan. 
Vårdnadshavare behöver i så fall meddela köksansvarig.  

Förslag från brukarrådet:  

• Kolla med Göteborgs Stad som har kommit längre i miljö- och hälsotänk om de levererar mat 
även till friskolor.  

• Jobba med elevernas attityd till maten både hemma och i skolan; det är lätt hänt att den 
negativa inställningar tar över och sprids i klassen. Föräldrarna kan hjälpa till att uppmuntra 
barnen att framföra sina åsikter i klassen så att det går vidare till matrådet.  

• Brukarrådet kan utse en representant som äter en hel vecka och kan utvärdera maten utifrån 
ett föräldraperspektiv.  

Vi diskuterade även att det är leverantören som bestämmer antal dagar när det är kött, fisk och veg. 
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2. Bilar/parkering på skolgården  
Vi påminner om att det inte är tillåtet att köra in på skolans område för att släppa av eller 
hämta sina barn mellan kl 7.00 och kl 17.00 eller stanna framför infarten till skolan. 
Vårdnadshavare upplever att det är ett problem att den allmänna parkeringen öppnar redan 
kl 17.00 medan fritidsverksamhet pågår till kl 17.30. Skolledningen undersöker möjlighet att 
senarelägga öppnandet av den allmänna parkeringen.  
 
 

3. Omklädningsrum och idrottshall 

Ett omklädningsrum renoverades i samband med fasadrenoveringen. Det andra är i äldre 
skick därför skiftar vi varje termin vilka som byter om i vilket omklädningsrum. Bygganden är 
k-märkt och skolan får inte lov att ändra på egen hand. Lokalförvaltningen i Göteborgs Stad 
ansvarar för lokalerna och skolledningen undersöker möjligheten för uppfräschning av 
omklädningsrum nr 2.  

Årskurs F-5 har idrott i skolans idrottssal på Läroverket. Eleverna i åk 6-9 har i nuläget idrott 
huvudsakligen i närområdet under höst och vår medan under vintertid åker eleverna till 
pjäshallen i Kviberg för att ha idrott. Vissa lektioner sker också i klassrummet då ämnet idrott 
och hälsa har en del teoretiska moment. Skolan söker idrottstimmar varje år i närliggande 
idrottshallar men har enbart fått strötider som inte täcker våra behov.  

Förslag från brukarrådsrepresentanter är att undersöka frågan bland alla vårdnadshavare 
gällande tips på idrottshall. Skolledning tar tacksamt emot alla tips.  

 

4. Info från skolledningen angående workshop om ungdomarnas nätvanor 

Digital workshop med vår skolkurator Annemarie Ammer måndagen den 12/12 kl 17.00-
18.00. 

Inbjudan och länk skickas via Unikum; workshopen går inte att se i efterhand.  

 

Mötet avslutades och skolledningen tackade alla deltagare. 


